
Moderaterna	svarade	detta	genom	Theres	Ask,	då	vi	efterfrågat	vad	M	stod	för,		
eftersom	vi	bara	fått	en	allmän	beskrivning	från	M,	S	och	KD	tidigare.	
	
När	det	gäller	svar	om	ÖP-remiss	så	har	vi	deltagit	i	samråden	och	Moderaterna	har	inte	sett	behov	av	att	
framföra	igen	sånt	som	redan	framgått	i	dialogerna,	vi	har	tryckt	extra	på	att	planen	behöver	vara	flexibel	
över	hela	ytan	för	att	kunna	möta	snabba	förändringar	i	behoven.	ÖP-förslaget	gör	det	möjligt	att	utveckla	
områden	för	boende	och	service	i	alla	orter	och	mer	flexibelt	än	den	nu	gällande	ÖP.	Var	tillväxt	sedan	sker	
beror	på	efterfrågan.	Vi	har	varit	tydliga	med	att	vi	vill	se	och	tror	på	tillväxt	i	hela	kommunen.	Med	
anledning	av	etableringar	i	grannkommuner	ser	läget	extra	bra	ut	för	de	norra	kommundelarna.	
		
Avseende	beslut	som	tagits	i	nämnder	de	senaste	åren	så	finns	alla	nämnders	protokoll	publicerade	
på	Sammanträden,	protokoll	och	handlingar	(skovde.se).	Där	kan	man	löpande	följa	vad	som	sker	i	de	olika	
nämnderna.	Jag	har	inte	gått	igenom	samtliga	i	närtid	men	kan	inte	minnas	att	det	varit	många	beslut	som	
är	så	specifika	avseende	lokalisation	som	det	ni	önskar.	
		
Jag	ber	att	få	återkomma	med	de	beslut	som	rör	satsningar	genom	landsbygdspotten,	jag	har	inte	fått	den	
sammanställningen	ännu.	
		
Vänligen	
Theres	
		
	


